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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzeti Erőforrás
Miniszterhez „Az új kormány támogatja-e a bolognai rendszer folytatását a
felsőoktatásban, illetve tervezi-e a fels őoktatás finanszírozásának szerkezeté t
átalakítani?” címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az előző kormányzat a magyar felsőoktatásban bevezette bolognai-rendszert, amellye l
kapcsolatban az akkori ellenzék számos aggodalmat, illetve kételyt fogalmazott meg . Az idei
országgyű lési választásokat megelőző kampány során a felsőoktatás helyzetének rendezés e
kapcsán többször ígérte a Fidesz, hogy felülvizsgálja ennek a rendszernek az eredményeit ,
illetve eredménytelenségét .

A rendszer bevezetése óta mindenki, aki érintettje ennek a rendszernek, és nem elkötelezett a
volt SZDSZ, vagy a szocialista párt mellet, nyíltan, és őszintén elmondta, milyen
hátrányokkal jár a magyar fels őoktatás színvonalára nézve . Kizárólag egy kontextusban lehet
némi előnyét felfedezni, ez pedig a nem kívánatos tömegképzés, és a felsőoktatás jelenleg i
finanszírozása is ezt támogatja .

Az Önök kormányának oktatáspolitikai prominensei több alkalommal nyilatkoztak ebben az
ügyben, de egyértelmű állásfoglalással még nem találkoztam .

Kérdésem tehát, várható–e a kormánytól, hogy a tapasztalatok tükrében lépéseket tesz a
bolognai rendszer magyar fels őoktatásból történő kivezetésére, illetve a jelenlegi, a
tömegképzést kényszerítő finanszírozási rendszer átalakítására? Ezekkel a törekvéseikke l
kapcsolatban kérem, hogy tájékoztatni szíveskedjen .

Budapest, 2010 . szeptember 14 .
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